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Fråga till Grundskolenämndens ordförande:  

Tomma stolar  
Julen närmar sig och de flesta av eleverna på kommunens skolor ser fram mot julledighet. 
En del ska hälsa på släkten, andra åker utomlands på semesterresa under skollovet. Men 
det finns familjer som förlänger lovet för sina barn genom att vistelsen utomlands är längre 
än vad lovet är och det är inte alla gånger som skolan gett tillåtelse till frånvaron. Att elever 
befinner sig utomlands längre en tid efter ett lov är något som vi även märker av i Borås.  

Orsaken till att elever inte kommer tillbaka efter loven kan, förutom att de är utomlands, även 
bero på att de flyttat till en annan kommun eller bytt skola. Enligt skolplikten måste skolorna 
vid oanmäld frånvaro undersöka vart barnen tagit vägen. Vid beviljande av längre ledighet 
behöver skoln få garantier för att eleven har en bra skolgång där det befinner sig, eftersom 
skolplikt gäller så länge elev och vårdnadshavare har en svensk folkbokföringsadress. 

Lövgärdesskolan i Göteborg inleder varje termin med en insats som de kallar ”Tomma 
stolar”. Klasslistor stäms av med vilka elever som är på plats och om någon elev är 
frånvarande undersöks var eleven befinner sig och att undervisning ges. Detta arbete pågår 
upp till tre månader, den tid som skolan är skyldig att försöka skapa kontakt med eleven. 
Lyckas det inte tar den centrala skolpliktsbevakningen i kommunen över. 

Det är det långt ifrån alla Sveriges skolor som gör ett så gediget arbete och därför frågar jag 
Per Carlsson;  

Görs motsvarande arbete på Borås Stads grundskolor, att undersöka varför det finns tomma 
stolar i klassrummen efter lov? 

 

Hasse Ikävalko (M) 


